南京天文光学技术研究所因公出访事前公示表

公示日期：2017年3月21日-3月25日
	出访团组成员基本信息：

	姓名
	部门
	职务

	宫雪非
	南京天光所
	副所长

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	出访国家或地区
	美国、智利
	顺访国家或地区
	无

	出访任务
	开展6.5米望远镜合作研究和台址考察

	经费来源 
	■研究所
	项目名称：国家自然科学基金项目

	
	
	课题编号：B125

	
	□其他资助单位: 无 

	
	□国外资助单位: 无

	
	无

	经费预算（元）
	国际旅费
	住宿费
	伙食费
	公杂费
	城市间交通
	其他    （会议注册费、签证费和必须的保险费用等）

	
	50000
	8260
	3570
	3150
	2000
	2000

	
	合计：68980

	拟离境日期
	 2017年4月26日
	拟入境日期
	2017年5月5日

	计划行程路线
	南京，中国 – 图森，美国 – 圣地亚哥，智利 - 南京，中国

	日程安排：
2017年4月26日  从南京出发
2017年4月27日-29日  抵达美国图森，访问亚利桑那大学天文系和Steward 天文台，商讨望眼镜光学系统设计以及镜面事宜等
2017年4月30日 从图森飞往智利
2017年5月1日 抵达智利圣地亚哥
2017年5月1日-2日 为6.5米望远镜考察选择合适的台址
2017年5月3日 从圣地亚哥返回
2017年5月5日 抵达南京

	邀请单位介绍：
亚利桑那大学是该州居于首位的研究性大学，尤其是在环境科学、光学、太空科学和生物科学领域，是全球最好的大学之一，天文系是全美顶尖院系。
中国科学院南美天文研究中心是中科院实施发展中国家科教合作拓展工程的一个海外项目。中心为中国科学院与智利国家科委合作搭建的以智利为中心、辐射南美其他国家的天文平台。中心的工作面向全国天文届开放，意图建立中智双边科学研究团队，利用智利的先进观测设备和优秀的天文观测台址，为我国开展南半球前沿天文观测研究和天文技术方法研究提供有利条件，建设实测天文的人才梯队。该中心于2016年获得智利政府授予的在智“国际科研组织”地位



附件：邀请信
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February 26, 2017
Dr. Xuefei Gong
Nanjing Institute of Astronomical Optics & Technology
National Astronomical Observatories, CAS
No. 188 Bancang Street
Nanjing 210042, China

Dear Dr. Gong,

We are very pleased to extend this invitation to you to visit the Department of Astronomy and
Steward Observatory, the University of Arizona, from April 24 to April 30, 2017. We look forward to
discuss with you our collaboration on developing a new 6.5m telescope and other scientific pro-
jects.

We look forward to your visit and the opportunity to work with you on our collaboration.

Sincerely Yours,

Yanls Fan

Xiaohui Fan
Regents’ Professor of Astronomy
Steward Observatory
University of Arizona

Universiy of Arizona, Tucson, Avizona, 85721
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March, 10th, 2017
Prof. Xuefei Gong

Nanjing Insttute of Astronomical Opies & Technology
National Astronomical Observataries, CAS.

‘No. 188 Bancang Strect
Nanjing 210042, China

Dear Xucfei,

Tt my greatpleasure t invite you to visitour Center from May Ist o 10th, 2017. Your collaborative work withour coleagues o
nvestigate and choose a suable site for prospective flescopes is an important part of CASSACA'S mision. During your Vst we.
il hold a workshop 10 discuss potentalbi-laeral projects between China and Chile. Your advice will be paticularly meaningful or
the future development of China-Chil collsboration in asttonomy.

Funderstand that NAOC will b fully supporting thi visit Our stafin Beiing and Saniago will be available 0 help arranging the
logisties of your visit. Please do no hesitte o contact my offce,should you have any quesions

ook forward fosecing you again here in Santiago.

Yours Sincerely,

Zhong Wang (£1f)

Director, CASSACA

Chinese Academy af Seiences South America Center for Astranomy, also known 3 China-Chile Joint Centr for Asironomy (CCICA)
i artof he Nt Aol bty ofCin (NAOC), Chis Acsdmy of S, NAOC 5 ol ossion sz by e Chia
Address: Camino EI Observatario #1315, Las Condes, Saniago, Chile Web: hipy v cassaca.org/
Phone: (56-9) S795 9561 E-Mail:echent@ das uchilecl





